
Protokół nr 6/IV/2015 

wyjazdowego posiedzenia Komisji Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Łodzi,  
które odbyło się w dniu 13 kwietnia 2015 r.  

przy al. Unii Lubelskiej 2.  

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   - 11 radnych, 

obecnych   - 10 radnych, 

nieobecnych   - 1 radny: 

p. Sylwester Pawłowski nieusprawiedliwiony (usprawiedliwiony do celów statystycznych).  

oraz zaproszeni goście.  

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

Zaproszenia stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył:  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz.  

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu nr 3/XII/2014 i 5/III/2015.  

2. Zapoznanie się z aktualnym stanem realizacji inwestycji przy al. Unii Lubelskiej 2.  

3. Przedstawienie składu osobowego Łódzkiej Rady Sportu.  

4. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia:  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz po stwierdzeniu quorum, na 
podstawie listy obecności radnych, otworzył posiedzenie komisji. Powitał wszystkich radnych 
i zaproszonych gości. Zapytał o uwagi do dziennego porządku obrad.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz uznał przyjęcie porządku obrad 
w drodze aklamacji i przystąpił do jego realizacji.  

Ad. 1) Przyjęcie protokołu nr 3/XII/2014 i 5/III/2015.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz poinformował, że protokoły 
zostały przesłaniane do Państwa radnych drogą elektroniczną. Zapytał o uwagi do 
protokołów.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz poddał pod głosowanie komisji 
przyjęcie protokołów nr 3/XII/2014 i 5/III/2015.  
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Komisja w głosowaniu 9 głosami „za” – jednomyślnie – przyjęła protokoły nr 3/XII/2014 
i 5/III/2015. 

Ad. 2) Zapoznanie się z aktualnym stanem realizacji inwestycji przy al. Unii Lubelskiej 2.  

Komisja dokonała oglądu stanu zaawansowania prac związanych z budową stadionu 
miejskiego wraz z zapleczem. Obejrzano następujące pomieszczenia: 

- Poziom „-1”: zespoły szatniowe, strefa mieszana; 

- Poziom „0”: strefa wejściowa dla zawodników i wejście VIP; 

- Poziom „1” pomieszczenie restauracji wraz z wyjściem na trybunę na tym poziomie; 

- Poziom „2” pomieszczenia skyboksów wraz z wyjściem na trybunę na tym poziomie; 

- Poziom „3” poziom prasowy. 

Pytania i dyskusja.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz: inwestycja nie ma opóźnień. 
W stosunku do harmonogramu prac jest tydzień wyprzedzenia.  

Radny p. Rafał Reszpondek: ile będzie skyboxów? 

P.o. dyrektora Biura ds. Inwestycji p. Małgorzata Belta: 21, w tym jeden podwójny, 
prezydencki.  

Radny p. Mariusz Przybyła: czy jest już znana dokładna liczba miejsc dla kibiców, bo 
rozumiem, że skyboxy nie będą na razie wykończone więc ta pula się zmniejszy?  

P.o. dyrektora Biura ds. Inwestycji p. Małgorzata Belta: skyboxy nie będą wykończone, 
ale siedzenia są przed nimi. Krzesełek zamontowanych na stadionie będzie około 5 700. 

Radny p. Mariusz Przybyła: kilka miesięcy temu na komitecie sterującym Stowarzyszenie 
Kibiców Łódzkiego Klubu Sportowego złożyło na ręce Pani dyrektor pismo w sprawie 
udostępnienia pomieszczeń. Czy już wiadomo jaka będzie odpowiedź na to pismo? 

P.o. dyrektora Biura ds. Inwestycji p. Małgorzata Belta: ja nie rządzę na tym etapie, ale 
jedynie do momentu oddania obiektu w użytkowanie. Pismo zostało przekazane do, z tego co 
wiem, Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, a także do Wydziału Sportu. Nie wiem, jaki 
jest wynik rozmów.  

Radny p. Mariusz Przybyła: czy będzie możliwość zamontowania tablicy pamiątkowej? 

P.o. dyrektora Biura ds. Inwestycji p. Małgorzata Belta: tak jak mówiliśmy – będzie taka 
możliwość.  

Radny p. Marcin Zalewski: czy po zakończeniu inwestycji stary obiekt zostanie wyburzony.  

P.o. dyrektora Biura ds. Inwestycji p. Małgorzata Belta: tak.  

Radna p. Monika Malinowska – Olszowy: a co będzie w tym miejscu? 

P.o. dyrektora Biura ds. Inwestycji p. Małgorzata Belta: jeszcze nie wiemy. Robimy 
przymiarkę, aby jak najlepiej zagospodarować ten teren. W połowie marca złożyliśmy 
wniosek do ministerstwa o dofinansowanie budowy małej hali. Czekamy na rozstrzygnięcie. 
Z informacji wynika, że prawdopodobnie do połowy maja będziemy znali odpowiedź.  
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Radny p. Marcin Zalewski: na kiedy planowana jest rozbiórka.  

P.o. dyrektora Biura ds. Inwestycji p. Małgorzata Belta: po rozegraniu pierwszego meczu. 
Taki termin, ponieważ obiekt do użytku dopuszczają służby porządkowe i chcemy mieć 
pewność, że nowy stadion uzyska takie dopuszczenie. Prace rozbiórkowe na pewno nie będą 
kolidowały z imprezami.  

Radny p. Bartosz Domaszewicz: jeśli uzyskamy pozytywną odpowiedź w kwestii 
dofinansowania przez Ministerstwo budowy małej hali, to rozumiem, że zanim przystąpimy 
do wyłonienia wykonawcy, w budżecie miasta będziemy musieli – jako Rada – dokonać 
zmian, bo musimy zagwarantować wkład własny, bo zapewne to nie będzie 100% 
dofinansowania.  

P.o. dyrektora Biura ds. Inwestycji p. Małgorzata Belta: 100% nie. Wnioskowaliśmy 
o 50%.  

Radny p. Marcin Zalewski: jaki jest szacowany koszt inwestycji? 

P.o. dyrektora Biura ds. Inwestycji p. Małgorzata Belta: około 25 mln zł.  

Radna p. Monika Malinowska – Olszowy: kiedy zaczęłaby się budowa, czy jeszcze 
w 2015 r.? 

P.o. dyrektora Biura ds. Inwestycji p. Małgorzata Belta: nie, w tym roku na pewno nie. 

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz: kiedy Państwo wystąpiliście do 
Ministerstwa? 

P.o. dyrektora Biura ds. Inwestycji p. Małgorzata Belta: 15 marca. Zadanie mieliśmy 
wpisane do WPF już wcześniej i wcześniej też występowaliśmy. W każdym roku trzeba 
aktualizować złożony wniosek. 

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz: kiedy będzie rozstrzygnięcie? 

P.o. dyrektora Biura ds. Inwestycji p. Małgorzata Belta: w połowie maja.  

Radny p. Bartosz Domaszewicz: na ścianach znajdują się wizualizacje możliwych 
wariantów zagospodarowania obiektu. Widać na części tych planów, że obiekt posiada 
jeszcze dwie trybuny. Rozumiem, że jest to docelowe możliwe zagospodarowanie tego terenu 
przy odpowiedniej ilości środków, tak? Gdybyśmy mieli na to pieniądze i chcielibyśmy 
budować to w całości.  

P.o. dyrektora Biura ds. Inwestycji p. Małgorzata Belta: tak, takie były pozwolenia na 
budowę, idziemy etapami.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz: pozostałe trybuny, które są 
ewentualnie w opcji rezerwowej będą ewentualnie przygotowane jeśli chodzi 
o infrastrukturę? 

P.o. dyrektora Biura ds. Inwestycji p. Małgorzata Belta: takie były warunki przetargu 
i wszystko było przygotowane tak, że bezkolizyjnie będziemy mogli dobudowywać kolejne 
trybuny czy to pojedynczo, czy od razu.  

Radny p. Mariusz Przybyła: czy stara instalacja do podgrzewania murawy będzie 
wykorzystana, czy ona nadaje się do użytku? 
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P.o. dyrektora Biura ds. Inwestycji p. Małgorzata Belta: uważam, że nie zawsze wszystko 
co chcielibyśmy odzyskiwać warte jest odzyskiwania. Ta instalacja nie nadaje się do 
wykorzystania. Ponadto nie wiemy, czy uzyskalibyśmy pozwolenie na jej użytkowanie. 
Czasami warto jakiś element kupić nowy niż odzyskiwać stary, bo to może generować 
wyższe koszty.  

Ad. 3) Przedstawienie składu osobowego Łódzkiej Rady Sportu.  

Kierownik w Wydziale Sportu p. Anna Świerkocka: w tej chwili nie jesteśmy w stanie 
przedstawić imiennie składu osobowego Łódzkiej Rady Sportu, ponieważ przez Prezydenta 
Miasta Łodzi nie została jeszcze podjęta decyzja w tej sprawie. Zgodnie z zarządzeniem do 
końca marca przyjmowaliśmy zgłoszenia kandydatów. Wpłynęło 49 zgłoszeń. Listę tych osób 
przekazaliśmy do Pani prezydent. Czekamy na decyzję. Skład rady zostanie ogłoszony 
zarządzeniem Prezydenta Miasta Łodzi. Wzór zarządzenia mamy już gotowy. Czekamy na 
konkretne nazwiska.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz: czy Pani prezydent określiła 
termin? 

Kierownik w Wydziale Sportu p. Anna Świerkocka: mamy nadzieję, że do końca kwietnia 
skład rady będzie znany.  

Radny p. Bartosz Domaszewicz: lista zgłoszeń jest znana publicznie, prawda? 

Kierownik w Wydziale Sportu p. Anna Świerkocka: nie została ona nigdzie ogłoszona.  

Radny p. Bartosz Domaszewicz: czy jest ona objęta formą poufności? 

MUKS Widzew Łódź p. Ryszard Andrzejczak: czy wiadomy jest klucz wyboru i ilość 
osób, które będą zasiadały w radzie? 

Kierownik w Wydziale Sportu p. Anna Świerkocka: zgodnie z zarządzeniem może to być 
od 11 do 15 osób. Sądzę, że skoro zgłoszeń jest tak dużo, to być może Pani prezydent 
skorzysta z możliwości powołania maksymalnej ilości członków. To jest tylko moje osobiste 
przypuszczenie.  

Radna p. Małgorzata Bartosiak: z tego co ja pamiętam punkt miał brzmieć: Przedstawienie 
kandydatów do Łódzkiej Rady Sportu. W związku z tym ja nie widzę przeciwwskazań, 
abyśmy poznali nazwiska tych 49 osób.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz: mam prośbę, aby informacja w tej 
sprawie dotarła jak najszybciej do wszystkich członków komisji.  

Radny p. Rafał Reszpondek: czy moglibyśmy poznać teraz nazwiska kandydatów? 

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz: to prosimy, aby Pani kierownik 
odczytała te nazwiska.  

Kierownik w Wydziale Sportu p. Anna Świerkocka: czy mam również odczytać nazwiska 
organizacji, które zgłaszały kandydatów? 

Komisja poprosiła również i o tę informację.  

Kierownik w Wydziale Sportu p. Anna Świerkocka: odczytała nazwiska kandydatów do 
Łódzkiej Rady Sportu wraz z nazwami organizacji zgłaszającymi danego kandydata:  
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1. Zdzisław Pawelczyk 
Ognisko Towarzystwa Krzewienia Kultury Fizycznej 
"Wielkopolska" 

2. Dominik Gralka 
Rudzki Klub Sportowy Klub Sportowy Społem,                            
KS Drysdale Ju-Jitsu Łódź 

3. Temistokles Teresiewicz Uczniowski Klub Sportowy "Atleta" 

4. Maria Zastocka Łódzka Akademia Sportu 

5. Zbigniew Grądys Klub Sportowy Brygada Bałuty Rugby Club 

6. Ryszard Kaliński Miejski Klub Tenisowy 
7. Artur Makulec Chojeński Klub Sportowy 
8. Michał Feter MG13 Sp. z o.o. 
9. Grzegorz Urbaniak Budowlani Rugby S.A. 

10. Robert Urbaniak Łódzki Okręgowy Związek Pływacki w Łodzi 

11. Przemysław Jagielski AZS PŁ 
12. Wojciech Ulatowski Klub Sympatyków Piłki Siatkowej 
13. Tomasz Salski ŁKS Łódź 

14. Przemysław Bartusiak 
Stowarzyszenie Sympatyków Sportu Żużlowego 
"Orły" 

15. Maciej Lewy Łódzki Klub Hokejowy 
16. Marek Łopiński Stowarzyszenie KS Tenis 
17. Michał Pietrakiewicz Fundacja Marcina Gortata MG13 
18. Jacek Wolski Fundacja Surei No Mon 

19. Miodrag Gajić COOL Fundacja na rzecz sportu i sztuki 

20. Donat Budzyński Rada Osiedla Chojny-Dąbrowa 
21. Grażyna Ostojska Miejski Szkolny Związek Sportowy 
22. Zygfryd Kuchta Regionalna Rada Olimpijska 

23. Mariusz Pełka 

KS Jaszczur 
KS Olimp 
KK Champion 
KK Kumade 

24. Marek Żuk Łódzki Związek Piłki Ręcznej 
25. Ewa Ambroszczyk UKS Globus 
26. Joanna Kluska UKS Centrum 
27. Małgorzata Niemczyk Łódzkie TKKF 
28. Antoni Panek Łódzki Klub Sportowy 
29. Arkadiusz Cygan UKS Włókiennik 
30. Bartłomiej Wojdak Łódzki Związek Koszykówki 
31. Zbigniew Pacholczyk KS Gwardia 

32. Włodziemierz Kurek 

SP nr 56 
Łódzki Związek Piłki Siatkowej 
KS Wifama 

33. Andrzej Kaczorowski Piłkarskie Stowarzyszenie Sportowe "Młoda Kadra" 
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UKS Sportowa Przygoda 
Akademia Futbolu Tomasz Hajto 

34. Lech Leszczyński 
Łódzki Okręgowy Związek Lekkiej Atletyki 
Akademicki Związek Sportowy 

35. Joanna Chmiel Akademia Sport i Zdrowie 
36. Barbara Kaźmierczak Łódzki Klub Jeździecki 
37. Zbigniew Swiercz Łódzka Federacja Sportu 
38. Ryszard Andrzejczak MUK "Widzew" Łódź 
39. Sylwester Cacek RTS Widzew Łódź S.A. 
40. Arkadiusz Stolarek TMRF Widzew Łódź 
41. Rafał Kosakowski Fundacja ViceVersa 
42. Mateusz Stypułowski Vera Sport sp.z o. o.  
43. Marcin Chudzik Budowlani Łódź 
44. Bartosz Goździk KS Victoria Łódź 
45. Mariusz Wilkowiecki Fundacja Renova 
46. Edward Kujawa Łódzkie Sportowe Tow. Waterpolowe 
47. Łukasz Wroński UKS "Nowa" 
48. Jacek Skopiński UKS "ABIS-SP 64" 
49. Witold Skrzydlewski KŻ Orzeł 

Radny p. Łukasz Rzepecki: czy wszystkie te wnioski wymagają spełnienia wymogów 
formalnych? 

Kierownik w Wydziale Sportu p. Anna Świerkocka: jedynym wymogiem formalnym było 
to, aby zgłaszająca organizacja zajmowała się sportem, działała w sferze sportu.  

Radny p. Marcin Zalewski: czy już jest przewidziany zakres kompetencji, działań, którymi 
będzie zajmowała się rada? 

Kierownik w Wydziale Sportu p. Anna Świerkocka: w zarządzeniu napisano, że rada 
będzie spełniała funkcję doradczą. To czym będzie się zajmowała, jak będzie wyglądał praca 
rady – to leży w kompetencjach samej rady.  

Ad. 4) Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz: poinformował, że na kolejnym 
posiedzeniu, tj. 27 kwietnia 2015 r. Komisja Sportu i Rekreacji zajmie się zaopiniowaniem 
Sprawozdania z wykonania budżetu miasta Łodzi za 2014 r. oraz Informacją o stanie mienia 
komunalnego.  

W tym punkcie porządku innych spraw nie zgłoszono. Wobec tego przewodniczący komisji 
radny p. Jarosław Tumiłowicz zakończył posiedzenie.  

Komisja przyjęła protokół: 

Jarosław Tumiłowicz 

przewodniczący Komisji 

Protokół sporządziła: 

Monika Olejniczak sekretarz Komisji 
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